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U dane vikenda, 26. i 27. septembra, u Sportskom i poslovnom centru Vojvodina u Novom Sadu
(SPENS) održan je multidisciplinarni kongres „Ishrana budućnosti“ sa međunarodnim učešćem.
Ivana Vujasin, predsednica Društva za populacionu politiku „Breg“, osnovanog 1998. godine, sa
ciljem plasiranja informacija i znanja koja će doprineti srećnijem, zdravijem životu, i uticati na
sprečavanje depopulacije stanovništva, rezimirala je ovogodišnje, peto izdanje ovog
jedinstvenog događaja u Srbiji, ali i šire:

      

   - Prezadovoljna sam velikim odzivom publike, koja je pokazala interesovanje za sve sesije i
radionice koje su se odvijale u okviru kongresa „Ishrana budućnosti“. Sve prezentovane teme
su bile jako lepo propraćene, a u vreme programa koji su se paralelno odvijali, bilo je mnogo
onih koji su trčali iz amfiteatra u svečanu salu, ne bi li što više „pokupili“ od onoga o čemu se
govorilo. Buru emocija, čak i suza, izazvala su svedočenja ljudi koji su suočeni sa teškim
bolestima izašli kao pobednici. Bilo je i milion pitanja i potpitanja posetilaca, što je potvrda da su
temi i prezenteri adekvatno odabrani. Najzadovoljnija sam što je tokom ova dva dana na
Kongresu bila prisutna pozitivna energija, što su sklopljena prelepa poznastva, uspostavljena
neka buduća saradnja. Sve nas je više i to je definitivno znak da smo na dobrom putu i da
kongres „Ishrana budućnosti“ i te kako treba da istraje u svom naumu širenja dobrih vibracija,
informacija, naučnih saznanja, objedinjenih znanja, radi opšteg boljitka - istakla je gospođica
Vujasin i nastavila:
   - Sumirajući utiske ova dva dana verovatno će naredni, šesti Kongres pretrpeti odrđene
izmene. Kao prvo, podićićemo kriterijume u smislu poštovanja rokova, jer na žalost, kod nas su
ljudi skloni lagodnom ponašanju, pa kada im kažete da je rok za predaju radova 15. maj, to
bude i 15. jun. Takođe, shvatila sam da je bolje kada se sve dešava na jednom mestu, jer ljudi
su toliko bili željni da čuju sve, da su bukvalno leteli s jedne radionice na drugu, s jedne sesije
na drugu sesiju, da im nešto ne promakne. Zbog evidentne sve većeg interesovanja publike,
smatram da će to biti dobro rešenje koje će dati obostrani rezultat, da će na svakom predavanju
biti fokusirana potrebna pažnja, i na taj način svi maksimalno ispoštovani, i da niko nikog ne
ometa. Naravno, o svemu ovome razgovaraće i doneti najsvrsishodnije odluke Organizacioni
odbor Kongresa. Kongres „Ishrana budućnosti“ okupio je veliki broj eksperata, naučnih radnika,
eminentnih profesora, inovatora, praktičara koji su došli da sa drugima podele svoja znanja.
Kongres je posetilo preko 1.000 ljudi iz cele Srbije i okruženja. Bilo je vernih pratilaca prisutnih
od prvog do petog Kongresa, ali je sve više onih novoosvešćenih, koji su shvatili da
„MENJAJUĆI SEBE MENJAJU SVET“. I svi će oni otići kući sa prelepim utiscima, bogatiji za
mnoštvo novih informacija i željom da podele svoja saznanja sa najbližima, sa onima koje vole.
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   - Kada se osvrnem na pređeni put, i prvi susret organizovan 2011. godine u Titelu, na kojem
je bilo prezentovano 30 radova, na drugi sa četrdesetak, sledeće godine u Zrenjaninu oko
šezdeset, četvrti u Novom Sadu oko sedamdeset, a ove godine na 85 naučno-stručnih radova
prihvaćenih od strane stručne komisije, ovo je nešto što nisam mogla ni zamisliti pre pet godina
- iskreno je prokomentarisala gospođica Ivana Vujasin, zahvalivši se na kraju Gradu Novom
Sadu na velikoj podršci, i mnogim institucijama koje su doprinele da se ovaj Kongres realizuje, a
posebno Fakultetu za inženjerski menadžment (FIMEK) koji je prepoznao domašaje Društva za
populacionu politiku „Breg“ i bezrezervno se priključio Kongresu.
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